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Stresszválasz
A tavasz első napsugarai 
már önmagában pozitív 
változásokat hoznak az 
ember életébe. Tudjuk, a 
tavasz és az ember lelkivi-
lága között szoros a kons-
telláció, általában pozitív 
képzetek társulnak hozzá. 
De akkor miért is van jelen 
a melankóliával, depresz-
szióval is együttjáró tava-
szi fáradtság?  Az egyik fő 
ok, hogy biológiai óránk 
nehézkesen áll át a tava-
szi fényviszonyok diktálta 
gyorsabb ütemre, ami a 
szervezet számára nagyon 
fárasztó. Gyógymódként 
az javasolják akik értenek 
hozzá, hogy kezdjünk el 
rendszeresen sétálni, ko-
cogni, kerékpározni. A 
rendszeres testmozgás  
nem csupán keringésün-
ket, izmainkat, csontja-
inkat, immunrendsze-
rünket erősíti, hanem a 
„stresszválaszban” részt-
vevő anyagok termelését 
is növeli-állítják. A TV és 
internet nélkül élő őseink 
kényszerű ülőmunkák 
hiányában, a tavaszi ásás-
sal, szántással, vetéssel, 
metszéssel és egyéb ház-
körüli teendőkkel már 
tudományos megállapítá-
sok nélkül is birtokolták a 
tavaszi fáradtság minden 
lehetséges ellenszerét, a 
„kutyaharapást szőrivel” 
ősi technológiáját.
                     /Töreky László/   

JEGYZETTélűzés, ahogy azt mi csináltuk

A rendezvény, amely immár 11 éve a szellemes Téltemető avagy Télbanyaűző Maskarádé nevet viseli, idén is be-
váltotta a hozzá fűzött reményeket. A kellemes napfényes február végi időjárás, a sok száz fős farsangi öltözetbe 
bújt, vagy csak szórakozni vágyó résztvevő bizonyította, hogy Tapolca talán legnépszerűbb szabadtéri prog-
ramja zajlik, amelyen  szívesen vesznek részt a helyiek és a város vendégei egyaránt. A jókedv tapintható volt, a 
maskarák néha félelmetesre, gyakrabban ötletesre és viccesre sikerültek egyszerre, a gólyalábasok az égig értek, 
a borok megforrtak, a töpörtyűk megsültek, a farsang farka elengedtetett és elszállt, a kiszebábok pedig füstté 
váltak, csak hogy valóra váljanak a kívánságok.  Ha most nem sikerült a tapolcaiaknak elűzni a telet, akkor soha!
...Cikkünk az 5. oldalon Idén a Rőzsehordó boszorkány lovagolt el a vándorseprűvel címmel...                                  Fotó: tl

Szép, parkosított környe-
zetben, több generáció 
számára kínál mostantól 
kikapcsolódást, örömteli 
játékot és sportolási lehe-
tőséget az a sportpálya, 
közösségi tér, amelyet  
február 10-én adtak át a 
Kazinczy tér 3-5-7. számú 
Y épületek és a fűtőmű 
melletti játszótér terüle-
tén. 

Az ünnepélyes szalagátvá-
gáson  jelen voltak a város 
önkormányzati képviselői, 
polgármestere, a térség 
országgyűlési képviselő-
je, helyi sportvezetők és a 
TIAC fiatal sportolói is. A 

projektet az Innovációs és 
Technológiai Minisztérium 
és a Balaton Fejlesztési Ta-
nács támogatta. Az elnyert 
40 millió forint és a város 
által biztosított 43 milliós  
önrész állt rendelkezésre. 
A kivitelező a régi tenisz-
pálya helyén parkosított 
zöldterületet alakított ki az 
elmúlt hónapokban, a régi 
avitt focipálya helyén pe-
dig egy kisebb, de minden 
szempontból modern és 
biztonságos  pálya és egy 
rugós testedző eszközökkel 
felszerelt játszótér épült. A 
parkot ivóvizes közkúttal 
és napvitorla tartókkal is 
felszerelték, hogy a nyár 

folyamán biztosíthassák a 
szomjúság és a tűző nap-
sütés elleni védekezést. A 
hivatalos átadó ünnepsé-
gen dr. Navracsics Tibor te-
rületfejlesztési miniszter, a 
térség országgyűlési képvi-
selője gratulált Tapolcának 
a beruházáshoz és arról 
beszélt, hogy az ötven évvel 
ezelőtt épült Y-i sportpálya 
a környezet újravarázsolá-
sával a korhoz igazítható, 
javít az itt élők életminő-
ségén, biztosítja a minősé-
gi, egészséges  szabadidős 
programok eltöltésének  
lehetőségét. ...Folytatás a 
3.oldalon Minden igényt 
kielégít ... címmel...

Átadták az Y-i városrész megújult szabadidős parkját, sportpályáját

Navracsics Tibor és Dobó Zoltán átvágja a nemzeti 
színű szalagot a megújult sportpálya avatásán    Fotó: tl
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Több, az önkormányzatot 
és a lakosságot aktuálisan 
érintő ügyben tájékoztat-
ta, illetve hallgatta meg 
az Időskorúak Tanácsadó 
Testülete tagjainak véle-
ményét, kérdéseit Dobó 
Zoltán polgármester és 
Pass Sándor alpolgár-
mester a polgármesteri 
hivatalban tartott minapi 
tanácskozáson.

A tapolcai nyugdíjaskorú 
műszaki és humán értelmi-
ségiekből, tapasztalt szak-
emberekből álló testület 
többek között olyan témá-
kat vetett fel és beszélt át 
a város polgármesterével, 
mint a Magyar Posta által 
nemrégiben bezárt kispos-
ta ügye, a 2023-as városi 
költségvetés, a TIAC sport-
egyesületnél költségvetési 
csalás gyanújában zajló 
nyomozás, a város köze-
lébe tervezett naperőmű 
körüli viták, a hamarosan 
véglegesen bezáró VOKE 
Batsányi János Művelődé-
si Központban működő 
kulturális csoportok sorsa, 
az autós és gyalogos köz-
lekedés problémái a vá-
ros egyes pontjain, illetve 
egyebek mellett a régi szü-
lészet épületébe tervezett 
gyermekorvosi rendelő 
kérdései.
A 2-es számú (Y-i) kispos-
tát a válságra hivatkoz-
va nemrégiben bezárta a 
Magyar Posta. Amikor a 
város kérte az újranyitást, 
a posta felajánlotta, hogy 
évi 110 millió forint városi 
anyagi hozzájárulás esetén 
ezt megteszi. Dobó Zoltán 
polgármester véleményé-
vel, miszerint ezt a terhet 
nem vállalhatja Tapolca 
költségvetése, a jelenlévők 
egyetértettek.

A város 2023-as évi, elfoga-
dásra váró költségvetéséről 
szólva a város polgármes-
tere azt hangsúlyozta, hogy 
pénzügyi és gazdálkodási 
szempontból a költségve-
tés erős. Úgy fogalmazott, 
a korábbi nyolc évben jól 
gazdálkodott Tapolca, a 
város költségvetési tartalé-
kokkal rendelkezik, ezért 
a kötelező feladatokon túl, 
kis- és közepes méretű 
fejlesztésekre is jut majd 
pénz.
A pénzügyi visszaélések 
gyanúja miatt különböző 
vizsgálatok alatt álló TIAC 
“tőkeinjekcióra” szorul- 
mondta a polgármester. 
Elhangzott, egy hónappal 
ezelőtt lefoglalták a TIAC 
teljes iratanyagát, költség-
vetési csalás alapos gyanú-
jával megkezdték a nyomo-
zást. – Vizsgálati tény, hogy 
egyelőre 45 millió forint 
nincs meg az egyesületnél. 
Ebből a rendes gazdálko-
dás körében 15-16 millió 
forintot keres a jelenlegi 

vezetés. A TIAC körü-
li ügyeket azért is fontos 
rendezni, mert a TAO-s tá-
mogatások időben történő 
elszámolásának elmulasz-
tása visszafizetési kötele-
zettséggel jár. A felhasznált 
pénzekkel el kell számolni, 
felmutatni, hogy azt arra a 
célra fordították, amelyre 
kapta az egyesület. A pénz 
egyelőre nincs meg, és az 

sem történt meg amire fel 
kellett volna használni- tá-
jékoztatott Dobó Zoltán.
A Tapolca Kft. egyes kép-
viselők részéről vitatott 
összegű apartman felújítá-
si ügyét vizsgáló felügye-
lőbizottság, műszaki, jogi 
és könyvvizsgálói szakmai 
segítséggel 600 oldalas 
dokumentumot tekintett 
át és nem talált szabályta-
lanságot. A képviselőkből 
ugyanebből az okból felállt 
másik bizottság még vizs-
gálódik – hangzott el egy 
kérdésre válaszként.
A magánberuházásban, 
magánterületen terve-
zett tapolcai napelempark 
ügyével kapcsolatban a 
polgármester úgy tájékoz-
tatta a jelenlévőket, hogy 
majd a szakhatósági vizs-
gálatok lefolytatása után 
lesznek megismerhetők 
a pontos tervek. Szemé-
lyesen, se pro se kontra 
nem kívánt a polgármes-
ter állást foglalni, tehát 
nem támogatja, de nem 
is utasítja el, hogy Tapol-
cán napelempark legyen. 
Ugyanakkor hozzátette, 
egyetlen hiteles vizsgálati 
anyagot nem látott arról, 
hogy a naperőmű a várost 

felmelegítheti, vagy egyéb 
módon károsítja a környe-
zetet, mint azt helyi ellen-
zők állítják. Ha eljön az 
idő, amikor lesznek tervek, 
amikor lesz majd miről 
dönteni, akkor a tapolcai-
ak egy helyi népszavazáson 
véleményt mondhatnak a 
beruházásról. Az idősek 
tanácsa tagjai közül voltak 
akik annak a véleményük-
nek adtak hangot, hogy 
ami a közösségi oldalakon 
ebben a témában zajlik az 
nem szakmai vita, hanem a 
lakosság hergelése.
Most már biztos, hogy be-
zár a VOKE Batsányi János 
Művelődési Központ. Vár-
hatóan március 31-vel, de 
ebben az évben biztosan 
minden ott működő kul-
turális csoportnak, zenei 
együttesnek, klubnak men-
nie kell. A felmerült prob-
lémák egy részének megol-
dására a TÁMK alkalmas, 
vagy alkalmassá alakítha-
tó- tájékoztatott Dobó Zol-
tán, aki a volt nőtlen szálló 
városi tulajdonba vételének 
remélt lehetőségéről, illet-
ve szociális bérlakásokká 
alakításának tervéről is 
megosztotta információit a 
jelenlévőkkel. /tl/

A város aktuális ügyei kerültek fókuszba az időstanács ülésén

Az időstanács tagjainak véleménye is számít...    Fotó:tl

Legalább 15 gépjármű 
parkolását lehetővé tevő, 
gyeprácsos parkoló épí-
tését tervezi a város ön-
kormányzata a Simon 
István utca melletti füves 
területen.

A közelmúltban újult 
meg, kapott új burkola-
tot a Juhász Gyula utcai 
panelépületek előtti asz-
faltos parkoló, ám annak 
befogadóképessége nem 
tudja maradéktalanul 
kielégíteni a környéken 
lakók igényeit. A közeli 
Simon István utca egy ré-
sze gyakorlatilag egy kes-

keny zsákutca, autókkal 
zsúfoltan. Parkolási, köz-
lekedési gondok vannak, 
így nem véletlen, hogy 
a  közeli füves placcot 
már korábban is többen 
gépjárműveik tárolására 
használták. Dobó Zoltán 
polgármester szerint, az 
itt élők mindennapjait, az 
életminőséget az is nagy-
ban befolyásolja, hogy a 
lakók autóikkal meg tud-
nak-e állni szabályosan 
és biztonságosan  a házuk 
közelében, ezért döntött 
az önkormányzat a beru-
házás megvalósítása mel-
lett. Tapolca új parkolóját 

az önkormányzati tulaj-
donban működő Cselle-
Ház Kft. munkatársai épí-

tik majd, a forrást a városi 
költségvetés biztosítja- 
tudtuk meg. /tl/

Parkolót létesít az önkormányzat a Simon István utcánál

Hamarosan gyeprácsot kap a zöldterület             Fotó: tl

Az Egry utcai
kisposta, a TIAC 
körüli problémák 
és a napelempark 
ügye is fókuszba 
került a fórumon

A környéken élők parkolási gondjain, életminőségén javíthat a beruházás
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...Folytatás a címoldalról... 
- Abban bízunk, hogy 
amint beköszönt a jó 
idő, a közeli lakások-
ból lejönnek ide  és jó 
közösségben, jól érezve 
magukat töltik el itt a 
helyi lakosok a szabad-
idejüket- fogalmazott a 
miniszter. Dobó Zoltán 
polgármester köszönetet 
mondott mindazoknak, 
akik bármilyen formá-
ban részt vettek a projekt 
határidőn belüli megva-
lósításában. – A célunk 
az volt, hogy egy olyan 
közösségi tér jöjjön létre, 

újuljon meg itt az Y-ok 
környékén, amely a leg-
kisebbek és a legidőseb-
bek igényeit is képes ki-
elégíteni, ahova a család 
minden tagja szívesen 

jár majd ki- hangsúlyoz-
ta. 
                         /Töreky L./

Minden igényt kielégít a szabadidőpark

Korszerű sportpálya, amely modern és biztonságos Fotó:tl 

Negyedik alkalommal 
ültek össze informális 
megbeszélésre a város 
képviselő-testületének és 
szakbizottságainak tagjai, 
hogy megvitassák a város 
2023. évi költségvetését a 
február 24-i testületi ülés 
előtt. A hosszas és alapos 
előkészítő munkát igény-
lő előterjesztésen dolgoz-
tak a hivatal pénzügyi 
irodájának és városüze-
meltetési csoportjának 
munkatársai is.

Az elmúlt hetekben nagy 
munka folyt az idei évi 
költségvetés előkészíté-
sével kapcsolatban. Több 
alkalommal ült össze a 
képviselő- testület külső 
bizottsági tagokkal, hiva-
tali munkatársakkal, hogy 
az idei - könnyűnek sem-
miképpen nem ígérkező 
– évet pénzügyileg bizton-
ságossá tegyék a város szá-
mára. Schönherrné Pokó 
Ildikó pénzügyi irodave-
zető ismertette az új táblá-
zatokat, a korábbi adatok 
változásait. Elhangzott, a 
bértámogatással, illetve az 
idén nagyjából 67 milliós 
iparűzési adó számaival 
bővültek az adatok. A ki-
adásoknál 15%-os bér-
emeléssel számolnak majd, 
amely a garantált minimál-
bér és az önkormányzati 
cégeknél beépített béreme-

lésből adódik. Ehhez az ál-
lam nem ad támogatást, de 
az önkormányzat számára 
némi pénzügyi könnyebb-
séget jelent, hogy a Szi-
várvány óvoda egyháznak 
történt átadásával az ottani 
dolgozók bérével már nem 
kell számolni. Az iroda-
vezető elmondta, hogy az 
idei évben Cafetériát is be-

építették a költségvetésbe. 
Hozzátette, a számokból 
jól látszik, hogy a közüze-
mi díjak aránytalanul elto-
lódtak a bérekhez képest.
Az ügyeleti támogatás ösz-
szege a 2023-as tervezett 
költségvetésben 32 millió 
Ft. Dobó Zoltán polgár-
mester hozzáfűzte: orszá-
gosan változik az ügyeleti 
rendszer, június végéig 
ugyanis kikerül az önkor-
mányzatok feladatköréből. 
- Nehéz lesz megszokni és 
elfogadni, hiszen ez azt je-
lenti, hogy este 10-ig lesz 
csak orvosi ügyelet. Utána 

a mentőszolgálat adja az 
ügyeletet. Hogy lesz-e több 
mentő, azt nem tudni egy-
előre- mondta, majd hoz-
zátette, hogy valószínűleg 
ez az ügyeletben eddig 
résztvevő háziorvosokat 
sem érinti kedvezően. A 
témához kapcsolódóan el-
hangzott, hogy dr. Susanne 
Strecke házi gyermekorvos 
felmond, nem kíván to-
vább vállalkozó háziorvos 
lenni, kórházi osztályra 
megy vissza dolgozni. Fél 
évig még marad, kitölti 
felmondási idejét. Ad-
dig a város minden esélyt 
megragad, hogy a helyé-
re új házi gyermekorvost 
találjanak. Az ügyeleten 
kívül a védőnői szolgálat 
is az államhoz kerül, de 
nem csak a feladatellátás, 
hanem a hozzájuk tartozó 
ingóságok és ingatlanok is. 
Éppen ezért az ő költsége-
iket is csak 6 hónapig ter-
vezték a költségvetésben. 
Dobó Zoltán polgármester 
elmondta, nagy segítség az 
energiaárak kompenzáció-
jára kapott 128 millió Ft-
os állami támogatás. Ezt 
12 havi bontásban kapja 
az önkormányzat, de egy-
előre költeni nem nagyon 
tudnak belőle, mert az ösz-
szeg elszámolásával kap-
csolatban még nincsenek 
irányadó utasítások. Bakos 
Gáborné ismertette a vá-

rosüzemeltetéssel kapcso-
latos költségvetési elkép-
zeléseket. Elmondta, hogy 
az utak-hidak karbantartá-
sára, a köztisztasági felada-
tokra, állategészségügyi 
kiadásokra, a temető-
fenntartásra tartalékokat 
képeztek. A tartalékok 
képzését az áremelkedé-
sek indokolják, például a 
síkosság-mentesítésre ki-
szórt só ára hétszeres lett, 
a legutóbbi szóráskor csak 
a só 1,5 millió forintba 
került. A képzett tarta-
lékoknál említette, hogy 
az idén nem terveznek 

külön képviselői keretet, 
hanem a képviselők által 
jelzett városkarbantartá-
si-fejlesztési feladatokat is 
innen oldják majd meg, 
az igényeket betervezték. 
Ezzel nem feltétlenül ér-
tett egyet Takács Gábor. dr. 
Décsey Sándor, Tóth Bálint 

képviselő, de Buzás Gyula 
pénzügyi bizottsági elnök 
elmondta, hogy a képvi-
selői keretet annak idején 
ő javasolta azzal, hogy azt 
nem lehet például kulturá-
lis célra felhasználni.   Az 
ülés óta - az említett kép-
viselők javaslatára - min-
den képviselő-testületi tag 
részére 3 millió Ft-os kere-
tet építettek be a tervezet-
be kisebb városfejlesztési 
célokra. Szó volt még az 
önkormányzati ingatlanok 
értékesítéséről, a város tar-
talékairól, amelyek most 
körülbelül másfél milliárd 
forintot tesznek ki. A költ-
ségvetésről döntés előre-
láthatólag a február 24-i 
nyilvános testületi ülésen, 
lapszámunk megjelenésé-
nek napján születik majd. 
Dobó Zoltán polgármester 
az ülésen tájékoztatta a 
jelenlévőket a hétvégi vi-
harkárokról is.  Elmondta, 
hogy a február 4-i szélvi-
har miatt 30 eseményhez 
riasztották a tűzoltókat,  
akik egész nap helyt álltak. 
Több fa is kidőlt, tetők sé-
rültek, például a Csobánc 
Művelődési Ház tetejét is 
megrongálta a vihar. Meg-
köszönte a tűzoltók helyt-
állását és elmondta, hogy 
már a vihart követő napon 
a Cselle-Ház Kft. munka-
társai megkezdték a város 
takarítását. /km/

Fontos döntés előtt- Átbeszélték a város idei költségvetését

Gyermekrendelők egy helyen
Egy TOP plusz pályá-
zatnak köszönhetően 
egy helyre költözhetnek 
a város gyermekorvosi 
rendelői, hiszen a régi 
szülészet épületében egy 
21. századnak megfelelő 
körülményekkel, felsze-
reltséggel rendelkező 
központ jöhet létre- tá-
jékoztatott Dobó Zoltán 
polgármester.

- 200  millió forintot 
nyertünk a célra, várjuk 
a támogatói okiratot és 
igyekszünk lefolytatni az 
ilyenkor szokásos eljárá-
sokat. A tervek már ké-
szen vannak, igaz, azt még 
vizsgáljuk, hogy az elmúlt 
1-1.5 év árváltozásai mi-
lyen mértékben érintik, 
nehezítik elképzeléseink 
megvalósítását. Az idei 
költségvetés tervezésekor 
azonban erre is igyekez-
tünk megoldást találni. 
Mindenesetre minél ha-
marabb, lehetőleg még 
2023-ban szeretnénk ne-
kiállni a munkálatoknak 
és az indulástól számított 

egy éven belül szeretnénk 
befejezettnek tudni azt. 
A késlekedés drága lehet, 
hiszen az építőipari árvál-
tozások jelentős mérték-
ben is növelhetik a költsé-
geinket - fogalmazott. A 
polgármester hozzátette, 
a tapolcai gyermekorvosi 
rendelők félszáz éve szin-
te változatlan állapotban 
vannak, modernizálásuk 
több, mint időszerű. Két 
jelenlegi gyermekorvosi 
rendelő biztosan beköl-
tözhet majd az új épület-
be, de lehet, hogy mind-
három, ez azonban még 
nyitott kérdés.
             /Írás: tl, fotó: TVT/   

A régi szülészet épülete

Nagy segítség 
az energiaárak 
kompenzációjára 
kapott 128 millió 
forintos állami
támogatás, melyet 
12 havi bontásban 
kap a város

15 százalékos
bérkiadás
növekedéssel
számol a
költségvetés, az 
iparűzési adóból 
mintegy 67 millió 
forintra
számítanak
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Egy önálló jubileumi 
tárlat megrendezésével 
vonul vissza a Tapolcán 
kívüli művészeti köz-
szerepléstől, hogy a fes-
tés mellett, verseinek, 
irodalmi alkotásainak 
több időt szentelhes-
sen Tihanyiné Bálint 
Zsuzsanna, a Tapolca 
Városi Képzőművész-
kör korábbi vezetője, az 
Ablakaink megyei kiál-
lítás sorozat ötletgaz-
dája, életrehívója. Az 50 
kép, 70 év – című kiál-
lítás megnyitója Ajkán, 
a Nagy László Városi 
Művelődési Központ 
és Könyvtár falai kö-
zött zajlott február 9-én 
este, kifejezetten nagy 
érdeklődés mellett, he-
lyi és tapolcai művé-
szetkedvelő közönség, 
alkotótársak, barátok, 
tisztelők jelenlétében.

Szeretettel várunk ben-
neteket utolsó nagy kiál-
lításomra! – írta nekünk, 
a Tapolcai Média mun-
katársainak Tihanyiné 
Bálint Zsuzsanna az el-
múlt napokban. Eleget 
tettünk a meghívásnak, 
megtekintettük a tárlatot, 
meghallgattuk a február 
24-ig látogatható kiállí-
tás megnyitójának  kö-
szöntőit, amelyek között 
Dobó Zoltán is méltatta a 
kiállítás anyagát, a tapol-
cai alkotó művészi, kö-

zösségi szerepvállalását. 
A tapolcai polgármester 
úgy fogalmazott:  a te-
hetséges alkotó, az embe-
rekre hatni tudó művész 
üzen, a világot úgy mu-
tatja be, hogy ne csak a 
szemnek, hanem a lélek-

nek is ajándékozzon va-
lamit. Akik pedig üzen-
nek, azoknak felelőssége 
van, hiszen példát, irányt 
mutatnak abban a kö-
zösségben, ahol élnek, 
alkotnak, tanítanak. 
Tihanyiné Bálint Zsu-
zsanna ezt adja nekünk 
és  alkotótársainak nagy 
elhivatottsággal és magas 
színvonalon- köszönte 
meg a tapolcai polgár-
mester a kiállítás gazdá-
jának, ünnepeltjének a 
tárlat alkotásait és példa-
értékű alkotói, közösségi 
szerepvállalását Tapolca 
művészeti életében.  A 
kiállító, nyugalmazott 
pedagógus neve és az ál-
tala képviselt, közösségi 
szintre emelt képzőmű-

vészeti alkotói munka 
megyeszerte közismert 
és tiszteletet parancsoló.  
A mostani ajkai  kiállítás 
címében szereplő 70-es 
szám az alkotó életko-
rára utal, míg az 50 kép 
természetesen a kiállítás-
nak helyet adó terem fa-
lára akasztott festmények 
számát jelenti- tudtuk 
meg. A jelenlévők azon-

ban a képek alatt egy-egy 
Tihanyiné Bálint Zsu-
zsanna költeményt is ta-
lálhattak, amelyet ugyan 
nem a képekhez írt a 
költője,  de mégis azok a 
festményekhez valami-
féle érzelmi szálon kap-
csolódnak. Tihanyiné 
Bálint Zsuzsanna érdek-
lődésünkre elmondta, 
amióta csak toll került a 
kezébe, azóta nem csak 
rajzol és fest, hanem 
szenvedéllyel ír verseket 
is.  – Mindig is bennem 
volt az erős kreativitás 
és alkotási hajlam, amit 
aztán Isten adománya-
ként 40 éven keresztül 
kamatoztathattam mint 
pedagógus. Egészen kicsi 
koromtól írtam verseket, 

amit nem csak megírni, 
de elszavalni is nagyon 
szerettem. Szinte nem 
telik el nap azóta sem, 

többnyire egy hajnali 
időszak, hogy ne írjak 
egy-egy verset- nyilat-
kozta, de többek között 
azt is elárulta nekünk, 
hogy mostantól egy új 
alkotói életszakasz kez-
dődik számára. – A rám 
jellemző nyüzsgés sze-
mélyiségemtől elválaszt-
hatatlan, természetesen 
továbbra is jellemző lesz 

rám, de a Tapolcán kívüli 
nyilvános szerepléseket, 
önálló kiállítások szer-
vezését abba szeretném 

hagyni. Tudni kell rólam, 
hogy büszkébb vagyok a 
verseimre, mint képző-
művészeti munkáimra. 
Szeretném a jövőben a 
verseimet kötetbe ren-
dezni, támogatók segít-
ségével kiadni, de van 
egy jó regényem is- árul-
ta el a Tapolcai Médiá-
nak a helyi művész.
      /Írás, fotók: Töreky L./

Tihanyiné Bálint Zsuzsanna: “Büszkébb vagyok a verseimre, mint a képeimre”

Somogyiné Varga Anikó, a tapolcai képzőművészkör nevében köszönti Zsuzsát

Dobó Zoltán is méltatta a tapolcai alkotót

Tapolcáról, Ajkáról is sokan érkeztek a tárlatnyitóra

Egy kép, egy költemény a kiállítás 50 képe és verse közül

Amióta csak tollat 
kapott a kezébe 
azóta nem csak 
rajzol és fest,
hanem verseket is 
ír nagy
szenvedéllyel 
Tihanyiné Bálint 
Zsuzsanna

A kiállítás
címében szereplő 
70-es szám a
művész korára,
az 50-es szám a
kiállított képek 
mennyisége utal
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...Folytatás a címoldalról... 
Pontosan 11 éve létezik a 
városban a mai értelemben 
vett városi téltemető prog-
ram, amely Boczkó Gyula és 
Varga Károlyné ötlete nyo-
mán indult útjára 2012-ben  
és hosszú évek óta a Tapolca 
Kft.- TÁMK dolgozói  és a 
Nőklub elnöke szervezi és 
koordinálja a város és helyi 
vállalkozók támogatásával. 
A  borász hasonlattal élve 
“szépen kiforrt” rendez-
vény népszerűségét cseppet 
sem törte meg az eltelt több, 
mint egy évtized. Tapolcai 
ovis kisgyerekek, család-
anyák és családapák, helyi 
iskolák pedagógusai és di-
ákjai, fiatal és felnőtt civilek, 
barátok és munkahelyi tár-
saságok egyaránt megtalál-
hatták a programok között 
a modern télűzés számukra 
legszórakoztatóbb részét. 
Az ütősökkel, gólyalábasok-
kal és táncosokkal az élen, 
a Tamási Áron Művelődési 
Központtól indult a felvo-
nulás, amely rövid úton rév-
be ért a Fő téren, ahol már 
javában zajlottak a kiegészí-
tő programok, hiszen több, 
mint húsz csapat bográcsá-
ban forrtak a borok, sültek 
a töpörtyűk. A jelmezesek 
és  Tapolca két legnagyobb 
és talán legnépszerűbb kul-
turális csoportja, a Tapolcai 
Musical Színpad tagjai és a 
Batsányi Táncegyüttes re-
mek felnőtt és fiatal tánco-
sai a színpadon is megmu-

tatták, hogy  tudnak örömet 
és vidámságot átadni a kö-
zönségnek. Díjakban sem 
volt hiány, hiszen új kézbe, 
stílusosan új fenék alá ke-
rült minimum egy évre a 
boszorkány vándorseprű, 
zsűri díjazta  a legjobb és 
legszebb jelmezeket és a tö-
pörtyűk nagymestereit is. 
Ez utóbbi megmérettetés a 
Buszos Srácok csapatának 
győzelmi mámorával zárult, 
hiszen magukhoz ragad-
hatták a Vándorvéndőt és 
maguk mögött tudhatták 
a második helyezett Tanú-
hegyek Egyesület csapatát 
és a bronzérmes Hivatali 
Töltögetőket is. A legjobb 
forraltbort idén a Batsá-
nyi Táncegyüttes készítet-
te. A forró italokat Ángyán 
Györgyné, Tóth János Zoltán 
és Kelemen István bírálta, a 
töpörtyűk minőségéről Pass 
Sándor, Magvas Zoltán és 
Káldi Attila alkotott véle-
ményt. A legszebb jelmez 
és vándorseprű idén egy 
helyre került a kiváló télűző 
képességű és kifogástalanul 
boszorkányos  megjelené-
sű Rőzsehordó boszorkány 
vitte el mindkét pálmát. A 
felnőtt maskarások máso-
dik helyét a Maci, a harma-
dikat pedig holtversenyben 
a Csizmáskandúr és a Barát 
szerezte meg a zsűri döntése 
alapján. A gyermek egyéni 
kategória első díját a Busó 
és a Muskétás páros zsebelte 
be, második helyen a Páva, a 

bronzos helyen pedig a nagy 
közönségkedvenc, a Posta-
láda végzett. A gyermekcsa-
patok, az óvodai csoportok 
mindegyike emléklapot és  
ajándékot kapott, hiszen 
a 3-tagú zsűri, Békési Ella, 
Halápiné Kálmán Katalin és 
Varga Károlyné megfelleb-
bezhetetlenül kijelentette, 
hogy egytől-egyik nagyon 
aranyosak voltak az ötletes 
jelmezeikben. (Támoga-
tók voltak:  Varjas Judit, a 
Borostyán Vendéglátóipari 
Kft., az Ecofamily, Fröccs-
terasz és Rétes Bisztró, 
Leczkési Gizella Oriflame 
tanácsadó, Luti Pékség, 
Manó – Sütemény, Mari-
ka Papírbolt, Sütisarok – 
Horváth-Borongics Kft., 
Tapolca Kft. – Belvárosi Kö-
zösségi Ház és Mozi, Tapol-
ca Kft. – Tamási Áron Mű-
velődési Központ és a Tesco 
Áruház Tapolca.) A nagy 
és kicsi kiszebábok elége-
tése, mint a minden bajtól, 
betegségtől és a hideg téltől 
való megszabadulás előfel-
tétele is teljesült a tapolcai 
Télbanyaűzű Maskarádé 
zárófejezetében. A kiszebá-
bot először a Batsányi Tánc-
együttes illesztette be tréfás 
népi játékába, majd a még 
mindig nagy számú résztve-
vő előtt, máglyán elégették a 
nagy bajokkal együtt a szal-
mabábut és vele Horváthné 
Dér Erzsébet segítségével 
közösen elkészített, a gye-
rekek kívánságainak telje-
sítéséért felelős kicsi kéz-
műves kiszebábok is tűzbe 
vettettek. A rendezvény, az 
EFOP-1.5.2-16-2017-00012 
azonosítószámú „Humán 
szolgáltatások fejlesztése Ta-
polcán és környékén” elneve-
zésű pályázat finanszírozás-
ban valósult meg. /tl/

Idén a Rőzsehordó boszorkány lovagolt el a vándorseprűvel

Boszorkányok nélkül nincs hiteles télbanyaűzés

Népi játék a Batsányi Táncegyüttes előadásában

A Tapolcai Musical Színpad „matulásai” a színpadon

1500-2000 ember szinte biztosan jól szórakozott az idei Téltemető programon

A kiszebábokkal együtt elégtek a bajok is

Gólyalábakon érkezett a városba a vidámság
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Vetsey Károly, A termé-
szet nevében- címmel 
rendezett önálló fest-
ménykiállítást az Agóra 
Veszprém Kulturális 
Központban. A tapolcai 
alkotó kiállítását febru-
ár 7-én nyitották meg a 
művészetkedvelő közön-
ség számára. Elhangzott, 
Karcsi 25 éve nap mint 
nap ugyanazzal a kezdeti 
lelkesedéssel ül le egy vá-
szon elé és festi meg kör-
nyezete iránti szeretetét 
és tiszteletét, bízva abban, 
hogy festményei a befo-
gadóban is ezt erősítik. A 
művész kiállítása február 
28-ig látható Veszprém-
ben.

Barczáné Tóth Boglárka 
a tapolcai képzőművész-
körnek is alkotó és kiállí-
tóhelyet biztosító Tamási 
Áron Művelődési Központ 
vezetőjeként nyitotta meg 
a kiállítást. – 2019- ben, 
amikor nálunk, a művelő-
dési központban készül-
tünk az első önálló bemu-
tatkozására, Vetsey Károly 
bepillantást engedett az 
életébe. Elmesélte, hogy 
mikor lépett az alkotás út-
jára és milyen indíttatás-
ból. Megtudtam például, 
hogy döntésében milyen 
szerepet játszott édesapja 
személye. Megtudtam azt 
is, hogy a család, festészet, 
a természet szeretete már 
gyermekkorában összefo-
nódott a mindennapjaival. 
Szívet melengető volt ak-
koriban azt megélni, ahogy 
Karcsi családjának minden 
tagja készült a kiállításra, 
látni, hogy támogatják, 
segítik a szervezést. Már 
akkor úgy éreztem, hogy 
munkái hármas harmóni-
ával vannak átitatva, a csa-
lád, a természet és az alkotó 
személyének hármasával. 

A természet szeretete éle-
te minden percében jelen 
van, ez a kötődés minden 
alkotásán keresztül átélhe-
tő. Minden munkájában 
érezhetjük , hogy nincs 
szebb számára, mint a szü-
lőföld, a  természet, a hely, 
ahol született és nevelke-
dett, ahol él és gyermekeit 
nevelte– mondta Barczáné 
Tóth Boglárka, aki  – mint 
fogalmazott- Vetsey Ká-
roly olyan érzéseket köz-
vetít festményeivel, mint 
Eötvös Károly, amikor 
Balatongyörök egy maga-
sabb pontján körbenézett:   
„Megálltam, mintha lábam 
gyökeret vert volna. Vala-
mi önkéntelen kiáltás jött 
ajakamra. Azután néztem, 
néztem, mereven néztem. 
Lelkemet bámulás, gyö-
nyör, ihlet, kimondhatat-
lan érzés ragadta el. Sohase 
álmodtam ilyen szépséget. 
Sohase láttam, sohase hal-
lottam, sohase olvastam 
ehhez hasonló tüneményt. 
Kúpok fénylő orommal, 
szőlőhegyek zölden ra-
gyogva, erdők fekete folt-
jai, zöld mezők, arany ve-
tések, száz falu, ezer hegyi 
hajlék, csárdák, malmok, 
útszéli sorfák, patakok, 
csatornák, magas bércek, 
fehér házak, korhadt és 

mégis fényes várromok, 
Szent Györgynek és Bada-
csonynak komoly fensége, 
s az a Balaton mintha rám 
nevetne, s az a nádas mint-
ha nekem súgna-búgna, 
íme, ez, a kép rohanta meg 
lelkemet… Van-e még ily 
ragyogó foltja több a kerek 
világnak?”
Vetsey Szilvia, a kiállító 
művész lánya is méltatta 
édesapja alkotói vénáját, 
attitűdjét. –  Az édesapám 
képei mikrokörnyezetünk 
szépségeire irányítják a fi-
gyelmünket. Képeiben a 
természet iránti mérhetet-
len csodálata és szeretete, 
valamint a lakóhelye iránti 
rendíthetetlen hűsége nyil-
vánul meg. Teljes szívével 
kötődik ehhez a földhöz, 
ahol él, és kapcsolódik a 
környezetéhez, a városhoz, 
a vizekhez, az erdőhöz, a 
felhős éghez. Minden nap 
képes úgy körülnézni és 
rácsodálkozni a világra, 
mintha aznap látná azt elő-
ször. Talán ez a titka a képe-
inek is. Az alkotóról annyit 
szeretnék most elmondani, 
hogy az általános iskolai 
rajzórákon megmutatko-
zó kiemelkedő tehetségét 
sokáig nem kamatoztatta, 
egészen 1996-ig, amikor 
Göbölyös Gyula festőmű-
vész és felesége Lachkovich 
Alice, szobrász által szer-
vezett rajz- és ábrázolás-
technika órákon vett részt, 
és tanárai bíztatására 1997-
ben elkészítette első repro-
dukciós olajfestményeit. A 
festészet hamar szenvedé-
lyévé vált, önmagát képez-
te, és szüntelenül gyakorol, 
kísérletezik a mai napig. 25 
éve nap mint nap ugyan-
azzal a kezdeti lelkesedés-
sel ül le egy újabb vászon 
elé és festi meg környezete 
iránti szeretetét és tisztele-
tét, bízva abban, hogy fest-
ményei a befogadóban is 
ezt erősítik- hangsúlyozta 
Vetsey Szilvia. /Töreky L./

Megfesti környezetünk iránti szeretetét 
Vetsey Károly festmény kiállítása a Veszprémi Agórában

Barczáné Tóth Boglárka nyitotta meg a tárlatot Fotó: h.f.

Új medence épülne a régi helyén
Tapolca 2023-as költség-
vetésébe bekerült egy, 
a városi termálstrand 
mögötti, régi, lepusz-
tult nagymedence helyén 
épülő új létesítmény meg-
tervezésének fedezete is. 

Az új medence tervezésére 
elkülönített költségveté-
si forrás a városvezetés-
nek azt a törekvését jelzi, 
hogy az elkövetkező évek-
ben szeretné megépíteni 
a medencét. - Szinte biz-
tos, hogy nem a követke-
ző nyáron, de három éven 
belül szeretnénk nekiállni 
az új nagymedence építé-
sének. Ugyanis szolgálta-

tást szeretnénk bővíteni 
a strandunkon, hogy az 
idősebbek és a kisgyerme-
kes családok mellett, a ti-
nik is megtalálják a nekik 
való vízfelületet- mondta 
el érdeklődésünkre Dobó 
Zoltán polgármester. Meg-
tudtuk, egyelőre még nin-
csenek kőbe vésett elkép-
zelések, de az már biztos, 
hogy a régi, számos tech-
nikai problémával terhelt 
és mára alaposan lepusz-
tult nagymedence felújí-
tása nincs a lehetséges 
tervek között, mindenkép-
pen újonnan épülő létesít-
ményben gondolkodik a 
városvezetés. /tl, Fotó: mr/        

A régi medence már felújíthatatlan, újra van szükség

Hetedik alkalommal 
rendezték meg a Szerel-
mes Füred elnevezésű 
páros futóversenyt, ahol 
a szerelmespárok alkot-
nak egy csapatot. Előbb 
a fiúk teljesítik a kijelölt 
távot, majd a váltást kö-
vetően a lányok futnak a 
célig.

A Szerelmes Füred idén 
már nem csak páros futó-
verseny volt, hiszen gon-
doltak azokra is, akik pár-
ral nem rendelkeznek, de 
szívesen részt vennének 
a jó hangulatú és külön-
leges rendezvényen, ezért 
a párok versenye előtti 

“párkereső” azaz szingli 
futamra is várták a jelent-
kezést, korhatár megköté-
se nélkül.
A futófesztiválon, ahol 
különböző távokon, közel 
hétszázan álltak rajthoz, a 
Tapolcai Trappolók Egye-
sület több versenyzője is 
elindult. „- Főleg a „király 
távon”, az 50 kilométeres 
megmérettetésen indul-
tunk, ahol Szennyai Do-
rián hozta a kötelezőt és 
szuper futással, 3:22:27-s 
idővel, meg is nyerte a 
versenyt. De a lányok is 
taroltak, összességében 
rávertek a fiúkra. – meséli 
Földesi József, a Trappo-
lók elnöke. „-Nagy Hajni 
4:22:12-vel 3., Karay Gabi 
4:34:21-l a 4., Vajainé Bea 
4:37:18-al a 8., míg Szi-
Márton Ildikó 4:43:14-el a 
10.helyen végzett. Azt hi-
szem erre biztosan büsz-
kék lehetünk, de a többi 
indulóra is, Nagy Mikós 
4:08:42, Somornai Lajos 
4:47:07 és a Hegedüs János 
4:40:10-l teljesítette az 50 
kilométeres távot.”
A Tapolcai Trappolók 
újabb versenyt szerveznek 
március 5-én, ezúttal II. 
Ultrappolca néven, mely-
re Facebook oldalukon 
várják a jelentkezőket./hg/

A futók randevúja Füreden

A futócsapat Fotó: helysz.

A napokban töltötte be századik életévét Barják An-
talné, akit a város polgármestere és a kórház dolgozói 
is köszöntöttek a Deák Jenő Kórház ápolási osztályán. 
Boldog születésnapot és jó egészséget kívánunk!                       

100 éve született Joli néni
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A Bárdos Lajos Álta-
lános Iskola Batsányi 
János Két Tanítási Nyel-
vű Tagintézményének 
tornatermében zajlott 
le a Honvédelmi Sport-
szövetség legnépsze-
rűbb versenysorozata a 
Bátrak Ligája, amely az 
ország egész területét 
bejárja, Tapolca a 35. 
helyszín volt a sorban. 

A Bátrak Ligájának ver-
senyein ezúttal is számos 
fizikai és szellemi vetélke-
dővel fűszerezett, játékos, 
honvédelmi neveléshez 
fűződő versenyt láthat-
tunk, amelyen tíz általá-
nos iskola szállt harcba a 
végső győzelemért. A ka-
tonai jellegű akadályver-

senyre Tapolca mellett Aj-
káról, Monostorapátiból, 
Szigligetről, Zalahalápról, 
Sümegről, Nagyvázsony-
ból, valamint Badacsony-
tomajról érkeztek diákok.
A csapatépítőként is 
szolgáló megméretteté-
sen többek között célba 
lőttek, akadálypályán 
kúsztak-másztak, vívtak, 
szimulátorokat irányítot-
tak a fiatalok, de értékes 
pontokat lehetett szerezni 
a Petőfi Sándor életéről és 
koráról szóló műveltségi 
vetélkedőn is. Az esemé-
nyen köszöntőt mondott 
Navracsics Tibor terü-
letfejlesztési miniszter, a 
körzet országgyűlési kép-
viselője és Simicskó István  
a Honvédelmi Sportszö-
vetség elnöke. „-Kiváló 
és fontos kezdeménye-
zésnek tartom a Bátrak 
Ligáját, mert meghozza 
a kedvét a gyerekeknek 
a honvédelemhez. Most 
voltam itt először, de re-
mélem, nem utoljára, szí-
vesen eljönnék megint. 
Gyermekkoromban Ta-
polca még katonaváros 
volt, ma már ugyan aktív 
helyőrség nincs a város-

ban, ám a családi hagyo-
mányok tovább őrzik az 
emlékeket. Talán ezért 
is volt ilyen sok lelkes és 
ügyes diák a Bátrak Ligá-
ja tapolcai fordulóján” – 

mondta Navracsics Tibor.
Simicskó István, a Hon-
védelmi Sportszövetség 
elnöke az eredményhir-
detés előtt szintén kö-
szöntötte a résztvevőket, 
és mindenkinek gratulált 
a helytállásához: „-Min-
dig nagy öröm látni, hogy 
lesz Magyarországnak 
jövője, hiszen az ilyen 
tehetséges, felkészült fia-
talok, akik részt vesznek 
a Bátrak Ligáján, garan-
ciát jelentenek erre. Itt 

vagyunk egy tornaterem-
ben, egy sportpályán, ami 
az élet nagy küzdőterének 
a kicsinyített mása. Min-
den egyes küzdelem, ami 
itt sorra került, az életre is 
felkészíti a gyermekeket. 
Ismét bebizonyosodott, 
hogy azoknak, akik azt ál-
lítják, hogy a mai fiatalok 
nem felkészültek, és csak 
a számítógép előtt tudnak 
ülni, nincs igazuk. Fejlett, 
digitális kompetenciák-
ra is szükség van a mai 
világban, de ugyanúgy 
szükség van a fizikai akti-
vitásra, sportolásra is.”
A Bátrak Ligája tapolcai 
állomását a Szent István 
Király Római Katolikus 
Általános Iskola csapata 
nyerte meg, 18 ponttal 
megelőzve a második he-
lyezett Kinizsi Pál Általá-
nos Iskolát, amely csupán 
egy egységgel végzett elő-
rébb a dobogó harma-
dik fokára álló Szigligeti 
Általános Iskola tanulói 
előtt. Az eredményhirde-
tés során a versenyzőket 
ugyancsak méltatta: Dobó 
Zoltán Tapolca város 
polgármestere, Polgárdy 
Imre a megyei közgyűlés 
elnöke, Fenyvesi Zoltán 
tankerületi igazgató és 
Dr. Nébald György a Hon-
védelmi Sportszövetség 
alelnöke. /hg/

Az életre nevel a Bátrak Ligája

Célbalövés is szerepelt a versenyszámok között Fotó: hg

Tartalmas időszakon van 
túl a Tapolca Vívóklub, 
januárban minden hétvé-
gén pástra léptek a fiatal 
sportolók.

Pozsonyban kezdődött az 
újév az U17-es korosztály 
Európai Körversenyével, 
ahol Süketes Miklós hasz-
nos tapasztalatokat gyűj-
tött a népes férfi párbajtőr 
mezőnyben és méltókép-
pen képviselte klubját il-
letve a magyar válogatott 
keretet.
A Junior Magyar Bajnok-
sággal folytatódtak a küz-
delmek. Mind egyéniben, 

mind csapatban szépen 
helyt álltak a tapolcai fi-
atalok úgy, hogy U20-as 
korosztályú versenyző 
nem volt köztük, minden-
ki felversenyzett. A junior 
csapat tagjai: Süketes Mik-
lós, Makkos Bence, Bicsér-
di Csongor, Konczek Lina, 
Konkoly Evelin, Cserép Do-
rina, Szalma Sára, Tarsoly 
Borbála. A juniorok után 
a kadétok léptek pást-
ra, szintén Budapesten, 
a Gerevich Aladár Nem-
zeti Sportcsarnokban. Az 
egyéni küzdelmekben 
rendre erősebb, magasab-
ban rangsorolt ellenféltől 
kaptak ki a versenyzők. 
„-A következő lépcsőfoka 
a műhelymunkának pont 
az lesz, hogyan lehet meg-
lepetést okozni, hogyan le-
het borítani a papírformát. 
A csapatversenyen hatal-
masat küzdött mind a fiú, 
mind a lány csapatunk. Az 
ország legnagyobb vívó-
klubjaival vívtak kiélezett 
csatákat és megmutat-
ták, hogy nemsokára újra 
komolyan kell számolni 
a Tapolca Vívóklub ver-
senyzőivel, csapataival.” – 
nyilatkozta Keszler Dávid, 
edző. A kadet csapat tagjai: 

Süketes Miklós, Makkos 
Bence, Bicsérdi Csongor, 
Tarsoly Csanád, Tarsoly 
Borbála, Konkoly Eve-
lin, Szalma Sára, Cserép 
Dorna és Konczek Lina. A 
következő állomás szintén 
Budapest, de most a Vasas 
kézilabda csarnokában 
gyűltek össze a legkiseb-
bek. Az Olimpici verseny-
sorozatban négy különbö-
ző korcsoportban léptek 
pástra a gyerekek. Törpici, 
gyerek, újonc és serdülő 
korosztályban mérkőztek 
egymással a kicsik. „-Itt is 
látszik a fejlődés de a ko-
molyabb eredményekre, 

érmekre még várni kell egy 
kicsit, ami nem baj, mert 
ezen a hosszú úton nem-
csak sportolók, de olyan 
emberek fognak felnőni 
a páston, akik az élet bár-
mely területén megállják a 
helyüket.” – értékelt Kesz-
ler Dávid. Olimpici verse-
nyen nevezett sportolók: 
Bali Gergő, Nyári Flórián, 
Klemens Barnabás, Hegyi 
Kristóf, Piller Kristóf, Pus-
kás Máté, Tarsoly Csanád, 
Bolla Sára, Hegyi Dorka, 
Várnagy Olívia, Horváth 
Míra, Bicsérdi Kamilla, 
Gmózer Zoé és Konczek 
Lina. /hg/

Számos játékos, honvédelmi neveléshez fűződő ver-
senyt láthattunk                                                        Fotó: hg

A fotón balról Simicskó István, Navracsics Tibor, 
Nébald György és Dobó Zoltán

“Nemsokára újra komolyan 
kell számolni a Tapolca
Vívóklub versenyzőivel”

Mind egyéniben, mind csapatban szépen helyt álltak

Süketes Miklós képviselte 
a klubot, a magyar dele-
gáció tagjaként Pozsony-
ban           Fotók: helyszíni



Herczeg Réka, a tapolcai 
Batsányi János Gimnázium 
és Kollégium 12. A osztá-
lyos tanulója 2. helyezést 
ért el a “The Royal Family” 
országos angol nyelvű pro-
jektversenyen.

A helyi gimnázium facebook 
oldalán számolt be a sikerről. 
Megtudtuk, az idegennyelvi 
megmérettetésen kreatív 
országismereti feladatokon 
keresztül mérték a diákok 
nyelvtudását és ismereteit 
a brit királyi családhoz kö-
tődő témákban. Réka felké-
szítő tanára Bárkáné Mátrai 
Judit tanárnő volt. Az isko-
la gratulált és további szép 
eredményeket kívánt a szép 
teljesítményt nyújtó diák-
lánynak. /tl//fotó:isk fb/
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2023. 02. 18.
Szőke Katalin

Buzás Miklós Benjámin
2023. 02. 21.
Feke Nikolett

Bajcsy Bálint Endre

HázasságkötésÖrömmel tudatjuk, hogy 
a napokban két kis lakója 
is lett Tapolcának: 
Vecsei Vince  János, szü-
lei,  Vecsei Máté János és 
Vecsei-Szeitz Anett.
Kádár Tamás György és 
Kádár Adrienn gyermeke 
Kádár Kadosa Sámuel 

A brit királyi családból jeles  

Herczeg Réka       Fotó: fb.

Busók segítségével űzték el a telet
A hagyományoknak meg-
felelően, idén is jó han-
gulatú családi délutánt 
tartottak a Szent Erzsébet 
Óvoda udvarán.

Minden évben összegyűlik 
az óvoda apraja- nagyja, 
hogy vidám kacajjal és mó-
kával űzzék el a telet. Ez az 
idén sem volt másként, hi-
szen a Napraforgó csoport 
tagjai télűző zajongásra 
invitálták a gyerkőcöket és 
szüleiket.
Farsangi díszbe öltözött az 
óvoda udvara, az ablakok-
ból a gyerekek által készí-
tett busó álarcos rajzok, 
festmények jelezték, nem 
kérnek már többet a télből, 
a tavaszt várják. Az időjárás 
úgy tűnik elfogadta a jogos 
igényt, hiszen bár csípős 
hidegben, de verőfényes 
napsütésben rendezhették 
meg a programot. Két igazi 

mohácsi busóval nyomaté-
kosították akaratukat, akik 
a gyerekekkel kiegészülve 
és a különböző zajkeltő esz-
közöket használva komoly 
fenyegetést jelentettek a 
mínuszoknak. A riogatást 
a gyermekek tánca és éneke 

váltotta fel, majd önfeledt 
táncba és mulatságba for-
dult a délután, melyet ki-
szebáb égetés zárt. /Írás: hg, 
Fotó: helyszíni felvétel/

Busókkal, kereplőkkel és kiszebáb égetéssel űzték el a telet                                                

Nagy örömmel adta hí-
rül a tapolcai Járdányi 
Pál Zeneiskola, hogy az 
intézmény tanulója Ki-
rály Alex február 07-én, 
a Szombathelyi Bartók 
Béla Zeneiskola –AMI 
által meghirdetett XXI. 
Sistrum Zenei Versenyen 
szép fuvola produkcióját 
a zsűri Nívódíjjal jutal-
mazta.

Mint megtudtuk, Alex a 
3. osztályosok korosztá-
lyában, 20 induló között 
érte el a szép eredményt. 
„Szívből gratulálunk a si-
keres szerepléséhez Alex-
nek, felkészítő tanárának, 
Király Lajosnak, valamint 
a zongorakísérőnek, Király 
Emőke Máriának is” - írta 
közleményében a tapolcai 
zeneiskola. /tl/

Nívódíj Alex fuvolajátékáért

GÓLYAHÍR


